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Szávay István
országgyű lési képviselő

lromány 4r . ; : ,

Érkezett ~ 2012 FEBR 2 )

Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László úrnak,

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok intézni a közigazgatási és igazságügyi

miniszterhez, mint a tárgyban illetékes kormánytaghoz

„Hogyan kívánja rendezni a Kormány a Rajkó Művészegyűttes helyzetét? ”

címmel.

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr!

Szomorúan értesültem arról, hogy a nagy múltú és méltán elismert Rajkó

Művészegyüttest a megszűnés veszélye fenyegeti . A mai napig sem kapták meg a nekik még

augusztusban megítélt 39,4 millió forintos állami támogatást . Ahogy Gerendási Istvántól, az

együttes vezetőjétől megtudtam, ez a hungarikumnak számító intézmény állami támogatá s

nélkül nem tud m űködni. Megalázó továbbá az a folyamat, amin az együttesnek és tagjaina k

az elmúlt hónapokban át kellett esnie. Meggyőződésem, hogy a Rajkót nem lehet sem az

Országos Roma Önkormányzat, sem bármilyen állami cég alá beerőltetni . Ezek a tervek a

Rajkó Együttes önállóságságnak és 60 éves múltjánák feladását jelentenék .

A Jobbik mindig is fontosnak tartotta a magyar tudomány és művészet kiemelkedő

alkotóinak védelmét és megbecsülését . A Rajkó Művészegyüttes hungarikum, az egyetemes

magyar kultúra szerves része, amelynek fennmaradása mindannyiunk közös érdeke .



A fentiek alapján kérdezem tehát Miniszter Urat :

Hogyan kívánja rendezni a Kormány a Rajkó Művészegyüttes helyzetét?

Elkötelezett-e a Kormány az együttes további működésének biztosítása és

önállóságának megtartása mellett ?

Mikor fogja az együttes megkapni a számára fél éve megígért állami támogatást ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . február 21 .

° avay István

országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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